
Beste raadsleden, 

Ik heb kennis genomen van de vergaderstukken betreffende het Integraal Ontwikkelplan 
DocksNLD-2. 

Graag wil ik van de gelegenheid gebruik maken om in het kort te reageren op de stukken. 

Zoals u wellicht weet ben ik eigenaar van een deel van de gronden waarop op het 
voorkeursrecht van toepassing is. Echter, ik vind het in dit stadium te prematuur om expliciet 
uit te spreken dat aan mijn gronden een ondersteunende functie is toebedacht. Naar mijn 
oordeel is het beter om mijn gronden eveneens te duiden als bedrijfsfunctie. Het zou jammer 
zijn dat u in dit stadium van ontwikkeling u zich beleidsmatig gaat beperken. 
Ik hoop dat u mijn reactie gaat meenemen bij de planontwikkeling. 

Met vriendelijke groeten, 


